

Nanorama BEST-møde

Referent: [John Julius Flounders](#) & [Mads Amidsen](#)

12. Mai 2022

Indhold

0.1	Tilstedeværende	1
1	Generelt	2
1.1	Den bløde start, kage og tjanser	2
1.2	Opsamling fra sidste møde	2
1.3	Omstrukturering/optimering af depot og lager	2
1.4	Vedtægtsændringer	2
1.5	Opdatering fra SciTech-Tinget møde i går	2
1.6	Grønfest 30/09	3
1.7	Dimissionsarrangementet d. 23/09	3
1.8	Hyttetur d. 7-9/10	3
1.9	McKinsey X STEM AU Event	3
1.10	@lkymia's Ølstafet	3
1.11	Afterskibar på J-dag	3
1.12	Whiteboards i Foyeren	3
1.13	Nyt på Dagsorden	3
1.14	De sidste møder	3
1.15	De nye sparetider	4
1.16	BEST-Hygge	4
1.17	Alkoholbevilling	4
1.18	Ka\$\$ og administration	4
2	Kalender	4
3	Evalueringer	4
4	Eventuelt	4

0.1 Tilstedeværende

[Line Bjerregaard Grølsetd](#), [Mathias Feldborg](#), [Line Lund](#), [Rasmus Larsen](#),
[Torben Severinsen](#), [Kirstine Jensen](#) og [John Julius Flounders](#).

1 Generelt

1.1 Den bløde start, kage og tjanser

- ★ Pelle har to kager med
- ★ Næste der har kage med er Torben.
- ★ Pelle er ugens rumoprydder. Torben er næste uges rumoprydder
- ★ Mathias har lukkeansvaret på fredag. John, Pelle, Line M og Rasmus sætter baren op.

1.2 Opsamling fra sidste møde

1.3 Omstrukturering/optimering af depot og lager

- Opmåling af hylder og tilbagemelding til Annette - done - Oprydning af rummet og depotet - Hvem står for hvad? (har vi en deadline på, hvornår ting skal være fikset? - Kontakt pynteudvalget om oprydning i pynt Optimeringsprojektet står lidt på pause nu, pga sparetider vil der nok ikke blive købt nyt lige nu. Men der kan stadig ryddes op. Vi vil godt have to hylder mere inde på det lille depot. Men vi venter og ser.

1.4 Vedtægtsændringer

-Kirstine har ændret §6 stk. 3.3 til 3.4 samt lavet små ændringer og tilføjet stk. 3.3.

- Endeligt udkast "godkendes" til udsendelse før GF

1.5 Opdatering fra SciTech-Tinget møde i går

Line M og John har været til mødet. Der var meget kontakt-ting, networking, samarbejde med andre foreninger på Nat-Sci. Prodekanen Kristine var der og fortalte om energibesparelser. Det er institutspecifikt, men hvis der skal ske noget med sociale ting, så bliver det generelt på sci-tech. Life science connect synapse har vi snakket, findes I København, Aalborg, Odense og Lund. De har kontakt til industrien og holder oplæg - fx hvordan skriver man CV, latex, skal man skrive PhD eller ikke? De har forbindelser med Coloplast og Novo Nordisk. Måske erhvervsudvalget skal I kontakt med dem? De lød interesserede I vores studietur til Lund. Der blev også talt om at tilbyde kursus i GMP som er et Jobrelevant (og normalvis dyrt) 2-dages kursus. De skriver nok til os eller dekanen. Sci-tech tinget vil gerne have vores vedtægter tilsendt. Så Kirstine sender vores nye vedtægter selvom de ikke endnu er bleven godkendt. De vil gerne lave et overordnet kodeks mod krænkelse og for inklusion.

Næste møde er 21. november, og der kommer et referat over mødet.

1.6 Grønfest 30/09

- Pokal og indgravering før festen Det lyder som om **Torben** har styr på det. Han skal lige have fat i håndværkerform igen - Plan B: Hvad gør vi, hvis vi skal være ude kl. 20? - Evt. kompakt eftermiddagsarrangement med snacks

1.7 Dimissionsarrangementet d. 23/09

- Er der styr på den? Der er bestil Cava, **Rasmus** sætter projektor op, pyntedvalget pynter lidt op også, bar skal stilles op **Mads** skal lave faktura for cavaen, når vi får regningen. iNANO skal nemlig betale.

1.8 Hyttetur d. 7-9/10

- Er der styr på den? Der er styr på tilmelding, men **Torben** snakker lige med hytten om nøgleoverdragelse. Måske **Line G** skal skrive, at vi forventer med bliver hele weekenden + foreløbigt program. - Bestilling af mad og alkohol Vi skal have opskrift med på print - Tilmeldingsskema og deadline Der er lavet et tilmeldingsskema og deadline til at tilmelde sig er den 2. Oktober. - Pris på 220 kr. Skal BEST betale? Vi tilmelder os på Google Forms uanset hvad **Mads** og **Kirstine** bestemmer så om vi skal betale eller ej.

1.9 McKinsey X STEM AU Event

Skal vi gøre mere her? **Line M** har ikke fået mail tilbage endnu.

1.10 @lkymia's Ølstafet

Russerne troede de skulle til ølstafet, men de skal altså til Grønfest/bar

1.11 Afterskibar på J-dag

Den tages til næste møde

1.12 Whiteboards i Foyeren

John talte med Ida og hun er på den.

1.13 Nyt på Dagsorden

1.14 De sidste møder

Vi holder fast i skiftevis tirsdag og torsdag

1.15 De nye sparetider

- Tilbage melding fra iNano - Hvordan vedligeholder vi god social kultur, hvis vi ikke må opholde os i bygningen? Se længere oppe

1.16 BEST-Hygge

- Vi har fået de 3000kr fra fyrværkerifestival som kunne bruges på det.

1.17 Alkoholbevilling

- Tilbage melding fra Mads Vores alkoholbevilling er udløbet. Mads ringer til politiet for at få den enten fornyet eller søgt om ny.

1.18 Ka\$\$ og administration

- Betaling fra GREF for nøgler Mads må gerne tjekke om det er nogen, som nanorama har købt i tidernes morgen af iNANO eller om det bare er nogen vi har fået. Mads må også gerne tjekke, om GREF har betalt for nøgler.

2 Kalender

- Dimissionsarrangement 23/09
- Grønfest 30/9
- Debatmøde 5/10
- Hyttetur 07-09/10
- Generalforsamling 12/10
- BEST-bar 14/10

3 Evalueringer

- VIP/Student Matchmaking 16/09 Line M hjalp med at fjerne posters Mathias, Pelle, John og andre hjalp med at sætte borde op Det store tour de fredagsbarhold var hurtigt inde og ude. Selvfølgelig var øllene varme, når der bliver solgt 8 kasser på 10 minutter. Pelle tjekker lige om der er øl nok til næste fredag Vi løb angiveligt tør for Minttu, NF tjekker om vi har mere Vagten kom, for der var en kørestolsrampe I spænd I hovendøren udtill, som var umulig at få ud

4 Eventuelt

- Mathias informerer om, at tuden af ølanlægget skal tøres af, for den mugner

- Der er en lyd-opsætningsguide på vej til baren som [Rasmus](#) har lavet